
 1

PROTOKÓŁ Nr XLII/09 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 03.08.2009r. 

w godz. 15 15 – 1810 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył sesję rady gminy witając obecnych na sesji 
radnych oraz przybyłych zaproszonych gości, stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 
radnych obecnych jest 15, co stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
4. BieŜąca sytuacja finansowa w Gminie. 
5. Wyjazd w teren – zaznajomienie się z proponowanymi robotami 

inwestycyjnymi: 
• droga dojazdowa do kopalni; 
• roboty drogowe na przedpolu kopalni; 
• prace w parku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009. 

7. Sprawy bieŜące.  
8. Interpelacje radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 

 
Zmian do porządku nie wniesiono. 
 
Ad. 3 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 4 
BieŜącą sytuację finansową w Gminie przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Celina 
Nowak. W tym celu omówiła szczegółowe wyliczenie środków wprowadzonych do 
budŜetu Gminy (dochody uzyskane z wpłaty podatku od nieruchomości za lata 2003-
2007) - załącznik nr 3 do protokołu .  
 
W ramach tego punktu głos zabrał Wójt informując o wynikach rankingu ogłoszonego 
przez Tygodnik "Wspólnota", zgodnie z którym Gmina Ornontowice uplasowała się 
na 7 miejscu Złotej Setki za 2008 rok. Wśród 48 gmin wiejskich o najwyŜszych 
dochodach (w przeliczeniu na 1 mieszkańca) w poniŜszym zestawieniu znalazło się 5 
gmin śląskich. 
 
Ad. 5 
Wójt Gminy omówił pokrótce mapkę przekazaną radnym, obrazującą zakres 
inwestycji na przedpolu kopalni, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .  
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Następnie, zgodnie z porządkiem obrad zorganizowany został wyjazd w teren celem 
zapoznania się z proponowanymi robotami inwestycyjnymi: 

• droga dojazdowa do kopalni; 
• roboty drogowe na przedpolu kopalni; 
• prace w parku. 

 
W ramach tego punktu radni udali się na przedpole kopalni gdzie Wójt szczegółowo 
przedstawił lokalizację oraz zakres robót drogi łączącej ul. Zamkową z wjazdem do 
kopalni, czyli etap IIA i IIB. 
 
Na zadawane przez radnych pytania Wójt udzielał wyczerpujących odpowiedzi. 
 
Następnie radni udali się do parku gminnego gdzie na podstawie koncepcji 
wskazano teren i zakres robót przyjętych do realizacji w trybie „Zaprojektuj – 
wybuduj”. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy 
na rok 2009. 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Celina Nowak. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, jednakŜe radni nie zabrali głosu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 9 

 
Uchwała Nr XLII/324/09 w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009, na 
stan 15-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 5 
do protokołu. 
 

Ad. 7 
W Sprawach bieŜących głos zabrał Wójt, który wspomniał o uroczystych obchodach 
90-lecia Polskiej Policji i 10-lecia Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie. Przekazał 
jednocześnie na ręce Przewodniczącego Rady podziękowanie złoŜone dla Rady 
Gminy Ornontowice przez Komendanta Powiatowego Policji w Mikołowie, nadkom. 
mgr Jacka  Firlę 
 
Ad. 8 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 9 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrał Wójt Gminy, który nawiązując do 
budowy boiska „Orlik” zwrócił się z prośbą do radnych z tego terenu o rozejrzenie się 
za jakąś osobą, która mogłaby być gospodarzem na tym obiekcie i która będzie 
towarzyszyła tej inwestycji. Jednocześnie Wójt podkreślił, Ŝe musiałaby to być osoba 
lubiąca sport. Wójt poprosił o zrobienie rozeznania w tej kwestii. 
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Następnie Wójt nawiązał do kilku miejsc w Ornontowicach, w które naleŜałoby 
zainwestować: 

• teren obok oczyszczalni, przepompowni KOS,  
• teren zaplecza przy ul. Zamkowej, 
• przedpole kopalni, 
• łącznik Orzeska - Zamkowa – wspomniał o przeprowadzeniu na tym odcinku  

inwentaryzacji zieleni, 
• projekt pływalni – wspomniał o przygotowanej wcześniej działce komercyjnej, 

nawiązał do terenu pod parkingi dla całej tej inwestycji, oraz do drugiego 
sektora parkingu w rejonie ośrodka zdrowia, 

• teren za projektowaną pływalnią – oznajmił, Ŝe w październiku chciałby 
doprowadzić do spotkania osób znających się na sporcie w celu wspólnego 
zastanowienia się nad kwestią obiektów sportowych w Ornontowicach, 

• boiska sportowe na terenie gminy,  
• teren pod przyszły rynek w gminie (problemy z nabyciem gruntów), 
• „Orlik” w północnej części gminy – zmiana planów lokalizacji boiska – rejon ul. 

OkręŜnej, 
• budowa oczyszczalni w północnej części gminy (część za potokiem 

przygotowana będzie do zalesienia), 
• wygląd pawilonu handlowego przy ul. Zwycięstwa, 
• termomodernizacja budynku na boisku sportowym, odnowa budynku urzędu 

gminy, 
• chodnik przy ul. Orzeskiej,  
• projektowanie dalszej części chodnika przy ul. Zwycięstwa, 
• inwestycje wodociągowe. 

 
Radny Nocoń zgłosił, Ŝe na granicy starej i nowej ul. Solarnia tworzy się staw, w 
związku z czym niezbędne jest wykonanie w tym miejscu odpływu. 
 
Radny Zientek zainteresowany był koncepcją budowy budynku ZGKiW. Wójt odparł, 
Ŝe musi to być obiekt funkcjonalny, nie zapadła jeszcze ostateczna decyzja co do 
lokalizacji siedziby zakładu. 
 
Radny Zientek spytał o uwzględnienie pojedynczych dziur w drogach. Wójt odparł, Ŝe 
zostanie to wykonane w ramach własnych nakładów. 
 
Radny Kotyczka poinformował, Ŝe na ul. Bujakowskiej samochody wyciskają asfalt 
powyŜej krawęŜnika. Wójt odpowiedział, Ŝe zostanie to naprawione. Radny 
wspomniał takŜe o korkach, które tworzą się przy bramie wjazdowej do huty szkła. W 
odpowiedzi Wójt pokrótce przedstawił temat dot. huty szkła i bram wjazdowych do 
w/w firmy. 
 
Radny Spyra poprosił o przybliŜenie tematu dot. kanalizacji sanitarnej K3 zad. 2, na 
co Wójt udzielił wyczerpującej odpowiedzi. 
 
Wójt pokrótce przypomniał historię ornontowickich bzów. Jednocześnie poprosił o 
informację o ewentualnej konieczności dosadzenia sadzonek bzu.  
 
Przewodniczący Rady podał informacyjnie, Ŝe aktualnie trwa wyłoŜenie studium.  
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Ad. 10 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 18.10 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Stanisław Malczyk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 


